

## **CSTM 2021 Top 4 Abstracts**

Congratulations to the authors of the top four abstracts selected by the CSTM Abstracts committee 2021. Members may access these and other abstracts of interest on the [Abstracts page](#) of the CSTM website.

- Loss of repeat convalescent plasma donors due to waning anti-SARS-CoV-2 plaque reduction neutralization test titers (April-December 2020). Submitted by Stephen Drews
- Tracking SARS-CoV-2 seroprevalence among Canadian blood donors. Submitted by Sahar Saeed
- Ontario's Massive Hemorrhage Toolkit. Submitted by Stephanie Cope
- Optimizing donor screening and eligibility for gbMSM and trans donors: Assessing current donors' perceptions of alternative screening questions. Submitted by Jennie Haw

## **ISBT Affiliate Membership Benefits**

The CSTM has renewed its Affiliate Membership to the International Society of Blood Transfusion (ISBT). An important benefit of ISBT Affiliate Membership is that CSTM members have access to a suite of material on the ISBT's educational platform, the Academy ePortal. Click [ISBT ePortal on the CSTM Website](#) for more information and instructions on how to access this valuable resource.

The Affiliate Suite currently contains almost 160 webcasts recorded during previous ISBT congresses as well as over 200 documents in the Guideline Library. The Document Library is categorized under 6 topics: Clinical, Donors, Laboratory, Processing, Quality and Haemovigilance, and Regulation, as well a folder of 'Books – All Subjects'.

## **Educational resources**

The CSTM is pleased to announce that Eric Ching's blog, "[Back to Basics - Why blood group antibodies have temperature preference](#)" is now also available in French. We are prioritizing the most read blogs for translation and Eric's blogs continue to be very popular. Stay tuned for more translations to come.



## **Thank you for our Society Sponsors:**

Thank you to our [Platinum sponsor Pfizer](#) and [Platinum sponsor Ortho](#) for ongoing support of CSTM.

**What else? Check out the [CSTM Website!](#)**



# COMMUNIQUÉ de la SCMT

## Quatre meilleurs résumés scientifiques SCMT 2021

Félicitations aux auteurs des quatre meilleurs résumés scientifiques sélectionnés par le Comité des résumés de la SCMT en 2021. Les membres peuvent accéder à ces résumés et à tous les autres sur la page [Résumés](#) du site Web de la SCMT.

- Loss of repeat convalescent plasma donors due to waning anti-SARS-CoV-2 plaque reduction neutralization test titers (April-December 2020). Soumis par Stephen Drew
- Tracking SARS-CoV-2 seroprevalence among Canadian blood donors. Soumis par Sahar Saeed
- Ontario's Massive Hemorrhage Toolkit. Soumis par Stephanie Cope
- Optimizing donor screening and eligibility for gbMSM and trans donors: Assessing current donors' perceptions of alternative screening questions. Soumis par Jennie Haw

## Avantages des membres affiliés de l'ISBT

La CSTM a renouvelé son affiliation à l'International Society of Blood Transfusion (ISBT). Un avantage important de l'adhésion d'affilié ISBT est que les membres de la SCMT ont accès à un grand éventail de matériel sur la plate-forme éducative de l'ISBT, l'*Academy ePortal*. Cliquez sur [ISBT ePortal sur le site Web de la SCMT](#) pour obtenir plus d'information ainsi que les instructions sur la façon d'accéder à ces ressources.

La Suite Affiliée contient actuellement près de 160 webcasts enregistrés lors des congrès précédents de l'ISBT ainsi que plus de 200 documents dans la bibliothèque de lignes directrices. Cette bibliothèque se divise en six catégories : Clinique, Donneurs, Laboratoire, Traitement, Qualité & Hémovigilance et Réglementation, ainsi qu'un dossier « Livres – Tous les sujets ».

## Ressources éducatives

La SCMT est heureuse d'annoncer que le blogue d'Eric Ching, « [Retour aux bases : Pourquoi les anticorps érythrocytaires ont une préférence de température ?](#) » est maintenant aussi disponible en français. Nous accordons la priorité aux blogues les plus lus pour la traduction, et les blogues d'Eric continuent d'être très populaires. Restez à l'affût pour d'autres traductions à venir.

CSTM 2022  
ANNUAL CONFERENCE  
**TORONTO**  
WESTIN HARBOUR CASTLE MAY 26-29, 2022  
ADAPT | TRANSFORM | PERSONALIZE



SCMT 2022  
CONGRÈS ANNUEL  
**TORONTO**  
WESTIN HARBOUR CASTLE 26-29 MAI, 2022  
ADAPTER | TRANSFORMER | PERSONNALISER

## Merci à nos commanditaires de la Société

Merci à notre [commanditaire platine Pfizer](#) et [commanditaire platine Ortho](#) pour leur soutien à la SCMT.

Quoi d'autre ? Consultez le [site Web de la SCMT !](#)